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SZAVAZÓSZELVÉNY
Január folyamán négy héten keresztül tesszük közzé az 
alábbi szavazószelvényt, melynek kitöltésével voksolni le-
het Szarvas város 2006. évi legjobb női, illetve férfi spor-
tolójára. Választani természetesen csak közülük lehet. A 
kitöltött szelvényt, illetve szelvényeket a Polgármesteri 
Hivatal portáján (Szabadság út 25–27.), vagy a Vajda Pé-
ter Gimnázium sportcsarnokában, valamint a Petőfi utcai
sportcsarnokban lehet leadni január végéig. Kérjük, hogy 
a borítékra ne felejtsék el ráírni: “Szarvas város legjobb 
sportolója”
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– Nyáron az újoncok lendüle-
tével és néhány régi játékosuk 
visszacsalogatásával vágtak ne-
ki az „ismeretlennek”…

– A keretünk lényegében a me-
gyei bajnokságot megnyerő csa-
patra épült, hozzájuk csatlako-
zott három egykori játékosunk, 
Roszik, Hanzel, illetve a kapus 
poszton Laurinyecz. A szezon 
második részében kaphattak sze-
repet a Szarvason tanuló, kettős 
játékengedéllyel rendelkező ké-
zilabdázók, akik közül különö-
sen Kardos nyújtott kimagasló 
teljesítményt. 

– Jó bajnoki kezdés után ala-
posan visszaesett a társaság, de 
a finisre újból a jobbik arcát mu-
tatta. Mi történt valójában év 
közben? 

– Vereséggel ugyan, de a kö-
rülményekhez képest emelt fővel 
tértünk haza első idegenbeli mér-
kőzésünkről, Berettyóújfaluból, 
majd a következő héten megsze-
reztük első győzelmünket is. Saj-
nos a folytatás tényleg nem ró-
lunk szólt: zsinórban ötször szen-
vedtünk vereséget, amelyekből a 
hazai Újkígyós, illetve Gyula el-
leni összecsapás máig fájó em-
lék. A csapat akkoriban válságos 
helyzetben volt, hiszen több játé-
kostársam a befejezés gondola-
tavával foglalkozott. A törvény-
szerűnek mondható edzőváltást 
házon belül oldottuk meg, mivel 
Almási László lemondását köve-
tően magam vettem át az irányí-
tást. Legfontosabb feladatunk az 
volt, hogy felrázzuk önmagun-
kat, visszaszerezzük önbecsülé-
sünket, hiszen a bajnoki hajrában 
sorsdöntő mérkőzések vártak 
ránk. A folytatásban a listave-
zető Tiszakécske otthonában pa-
pírforma vereséget szenvedtünk, 
de sikerült tisztességgel helytáll-
nunk csakúgy, mint a záró fordu-
lóban Békéscsabán. E két meccs 
közötti pedig az akkor élbolyhoz 
tartozó Martfűt izgalmas mér-
kőzésen fektettünk két vállra, a 
Szentes elleni hazai győzelmünk 
pedig legfeljebb jótékonysági mi-
volta végett marad emlékezetes.

– Elégedettek a jelenleg elfog-
lalt pozícióval?

– A nyolcadik hely ebben a pil-
lanatban megfelelőnek tűnik. Tu-
domásul kell venni, hogy mi vol-

Feketén-fehéren a férfi kézilabdáról
Fél évi mérlegen a Szarvasi Mozzarella HC csapata

Hosszú évek hányattatásai után visszatértek a nem-
zeti bajnokság harmadik vonalába a HC Szarvas ké-
zilabdázói. A Körös-partiak a megyei pontvadászat 
megnyerése után a Szarvasi Mozzarella Kft. hatha-
tós anyagi támogatásának köszönhetően vállalták az 
NB II-es szereplést, ennek megfelelően ősszel Szar-
vasi Mozzarella HC néven játszották mérkőzéseiket. 
A társaság „félidőben” a 8. helyen áll, az elmúlt fél 
év történéseit Tusjak János elnökkel, illetve játékos-
edzővel elevenítettük fel. 

tunk az egyedüli újoncok ebben 
a csoportban, és vetélytársaink 
rendre több évvel előttünk járnak 
mérkőzések számában. Annak 
ellenére, hogy nálunk csak ruti-
nosabb ellenfelekkel vettük fel 
a versenyt, mégis sikerült olyan 
nagy múltú csapatokat megelőz-
ni, mint a Törökszentmiklós, 
vagy a Kiskunmajsa. 

– Egyénileg értékelné társait?
– Különösebben nem szeret-

nék senkit kiemelni, illetve el-
marasztalni, hiszen minden-
kinek voltak jobb és gyengébb 
mérkőzései, csapatként értük el 
az eredményeket. Azt viszont tu-
domásul kell venni, hogy edzés 
nélkül, ebben az osztályban már 
nem lehet jól teljesíteni, ezért aki 
nem tudott rendszeresen ott len-
ni a foglalkozásokon, az a végére 
lemorzsolódott.

– Vagyis el kellene az erősítés!
– Az őszi szezont bezáró ke-

rettel kell tovább dolgoznunk, 
új játékosok igazolására sajnos 
nincs lehetőségünk, ráadásul 
Petrovszki Szilárdra szerencsét-
len balesetének köszönhetően a 
tavasszal aligha számíthatunk, 
még Besenczy Máté áprilistól 
külföldön folytatja tanulmánya-
it. Kapusposzton így Együd La-
cira és a tehetséges Sztancsikra, 
míg a mezőnyben, különösen vé-
dekezésben, Kovács Tamásra vár 
több feladat. Feltétlenül erősí-
tés viszont, hogy a szezon végé-
re emberileg is egyre jobban ösz-
szekovácsolódott a keret, amely-
be jól illeszkedtek be főiskolása-
ink, és ez mindenképpen biztató 
a jövőre nézve.

– Mikor kezdődik a felkészülés 
az új idényre?

– Mindössze kéthetes pihe-
nőt kaptak a játékosok, hiszen 
nagyon sokat kell még dolgoz-
nunk, hogy elérjük célunkat, így 
a felkészülési időszakot okosan 
kell kihasználnunk. Január 4-én 
kezdtük meg az alapozást, bár 
fakultatívan, heti egy alkalom-
mal már november közepe óta 
együtt dolgozunk. Az újonnan 
alakult vízilabda csapat jóvol-
tából egy számunkra nagyszerű 
kiegészítő sportággal ismerked-
tünk meg a télen, ami az erőnlé-
ti munka szempontjából is hasz-
nos volt. Januártól viszont már 

heti négy edzéssel készülünk. Az 
erőnlét mellett különösen a tá-
madójátékunk előkészítését kell 
fejlesztenünk, de a védekezésben 
is több variációt kell tudni alkal-
maznunk. Edzőmérkőzésekben 
sem lesz hiány, megpályáztuk a 
Horváth István-emléktorna NB-
s csoportjának megrendezését, 
de magasabb osztályú csapatok-
kal is szeretnénk megmérkőzni 
februárban. Nehéz tavasz elé né-
zünk, hiszen mindössze négyszer 
játszunk majd hazai pályán.

– Minden klub életét behatá-
rolják, illetve meghatározzák az 
anyagiak. Önök gazdaságilag 
megfelelő körülmények között 
működhetnek?

– Azt hiszem ebben a csoport-
ban mi vagyunk a legszerényebb 
költségvetéssel dolgozó egyesü-
let. Ellentétben vetélytársaink-
kal, nekünk nincs lehetőségünk 
rutinos, felsőbb osztályokban 

éveket játszó játékosok megfize-
tésére. Nagy segítséget jelentene, 
ha kapusunknak, Laurinyecz Ist-
vánnak, aki élelmiszeripari-tech-
nológus mérnöki végzettséggel 
rendelkezik, sikerülne helyben 
munkát találni, hiszen az ő úti-
költsége is komoly kiadást jelent 
egyesületnek. Egy-egy hétvégi 
forduló költsége közel ötvenezer 
forintunkba kerül, így könnyen 
ki lehet következtetni, hogy egy 
szezonra több millió forintot kell 
összeszednünk. Remélem a ta-
vaszi szezonra sikerül még egy-
két támogatót megnyerni, hiszen 
az itt élő emberek szeretik a ké-
zilabdát, igen is szükségük van 
e minőségi versenysportra. Bi-
zonyítja ezt, hogy egyre többen 
látogattak ki a mérkőzéseink-
re. Remélem ez tavasszal is így 
lesz, és a bajnokság végén hazai 
pályán közösen ünnepelhetjük 
bennmaradásunkat.

Támogatók, segítők
A Szarvasi Mozzarella HC támogatói: Szarvasi Mozzarella Kft., 
Szarvas Város Önkormányzata, HILESZ Farm Kft., Art-Farm 
Bt., Szarvas és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet, Szarvasi Vas-
Fémipari Zrt., Szarvasi Agrár Zrt., Geomark Kft., Allianz Hun-
gária Biztosító, Goldex Security, Békés Megyéért Vállalkozásfej-
lesztési Közhasznú Alapítvány, Turul kisvendéglő, Corner Pub 
kisvendéglő, Bohus cukrászda, Solart lámpaház, Roszik Pál, dr. 
Deák Sándor, Szarvasi Videó Krónika.


